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Radny Miasta Krakowa 

Szanowny Pan 

Prof. Jacek Majchrowski 

Prezydent Miasta Krakowa 

 

Interpelacja 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

Zwracam się do Pana w sprawie powrotu pracowników urzędu miasta Krakowa do 
pracy zdalnej. Obecnie jesteśmy świadkami wzrostu liczby zakażonych w Polsce wirusem 
SARS-CoV-2. Według stanu z dnia  12.11.2021 r. z danych pochodzących bezpośrednio z 
Ministerstwa Zdrowia liczba nowych zakażonych w Krakowie wynosi 375 natomiast liczba osób 
objętych kwarantanną wynosi ponad 6 tysięcy. Jest to niewątpliwie wzrost w porównaniu z 
okresem letnim. Wielu pracowników administracji samorządowej w naszym mieście 
wykonując swoją pracę mają bezpośredni kontakt z mieszkańcami. Bezpieczeństwo w tym 
zdrowie naszych mieszkańców jak i pracowników administracji publicznej powinny być 
priorytetem. 
 

Zwracam się do Pana z prośbą o informację czy przewidywana jest procedura powrotu 
pracowników Urzędu Miasta Krakowa do pracy zdalnej lub hybrydowej? 

 

Z góry dziękuję za odpowiedź na moje pytanie. 

 

Z poważaniem 

 Łukasz Sęk 

 


